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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:1072 Kravställan vid ansökan om dispens

Vi i Centerpartiet verkar för en grön omställning av samhället, och flera 
alternativ behövs för att klara av klimatutmaningen samtidigt som vi arbetar för 
att skapa arbetstillfällen i Sörmland och Sverige. För Centerpartiet är det viktigt 
att inte äventyra miljö och hälsa för oss, våra barn och kommande generationer.

Nyligen beviljades ett företag i Eskilstuna, Senior Material Europe AB, dispens 
för att släppa ut stora mängder av miljögiftet metylenklorid i sin process för att 
tillverka en komponent till elbilsbatterier.

Just nu finns inte tillgång till något annat ämne att använda i processen, och det 
är det som är skälet till dispensen, samtidigt som utsläppen av detsamma har 
minskat betydligt de senaste åren. Det betyder att det går att ändra processer 
och byta ut användingen till något annat.

Kemikalieinspektionen ställer i alla dispenser de ger krav på att man ska visa på 
minskad användning av och efterforskning av alternativ till det specifika 
ämne man får släppa ut, och det är bra.

För att fortsätta ha en stor trovärdighet i det svenska miljöarbetet krävs det att 
inspektionen fortsätter att följa att alla som får dispens verkligen minskar den 
faktiska användningen år för år.

Vi kan inte göra en grön omställning om det samtidigt betyder att vi ökar 
utsläppen i andra änden av processerna. 

Min fråga till statsrådet Romina Pourmokhtari är:

 

Hur arbetar statsrådet och regeringen för att säkerställa att kraven ständigt ökar 
när företag får dispens av till exempel Kemikalieinspektionen?

Från Riksdagsförvaltningen
2024-08-23
Besvaras senast
2024-09-04 kl. 12.00
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Martina Johansson (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


